
東吳證券國際經紀有限公司

Soochow Securities International Brokerage Limited

實物股票提取 Physical Scrip Withdrawal 

帳戶名稱Account Name  : 帳戶號碼Account No. :

請按下列資料通過中央結算交收系統辦妥有關提取程序 , 本人(等)願就有關指示承擔一切後果 。本人(等)同意支付一切提取費用, 請由本人的證券帳戶支取。

Please follow the information given below and arrange to withdraw the following securities in physical form from CCASS for my/our behalf. I/We assume full

responsibility for the consequence of this withdrawn transactions. I/We will pay all charges incurred herein and I/We authorized you to debit the charges from 

my/our Securities Account.

股票號碼

Stock Code

股票名稱

Name of Stock

股數

No of Shares

For Official Use Only

Cert. No. Fee (HKD)

Total Withdrawal Fee: 

為保障本人/吾等之權益，本人/吾等授權貴公司將未能於10個交易日內領取之股票重新存入 

中央結算。本人/吾等同意支付因存入該股票及日後該股票再從中央結算提取之有關所有費用 

In order to protect my/our interest, I/We hereby instruct Soochow Securities International Brokerage Limited to deposit the above 

physical shares into CCASS Depository, if I/We cannot collect it within 10 trading days from the date of the shares released from 

CCASS Depository. I/We also understand that the withdrawal fee will be borne by me/us re-withdrawal subsequently 

請由本人/吾等戶口提取上述股票。 

Please withdrawal the above Securities from my/our account. 

s.v. ( ) 
客戶簽署 Client Signature 

日期 Date

本人/吾等授權貴公司將上述提取股票及轉讓書予下述人事代領， 本人明

白及承擔安排第三者代領股票及轉讓書風險。 
I/We request you to deliver the share certificate(s) together with transfer deed(s) to 

the below authorized representative, I/We undertake and understand the risk of 

appointing a representative to collect the share certificate(s) and the transfer 

deed(s). 

身份證號碼 I.D. No.: 

獲授權代表名稱 

Name of Authorized Representative:

s.v. ( ) 
客戶簽署 Client Signature 

日期 Date

備註 Remarks 經紀人已知悉上述事項

Account Executive Acknowledged Receipt of the Delivery.

日期Date

注意 : 經由中央結算系統提取或交付股票需受中央結算公司之規則及條例所約束

Note: Securities withdrawn from or delivered through CCASS are bound by the rules and regulations of HKSCC

本人吾等謹確收上述股票 。I/We acknowledge receipt of the above physical scrip.

__________________________________________________ s.v. (

客戶/獲授權人簽署Client/Authorized Person Signature

)

日期Date 股票提取 202401
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Confirmed by (客戶服務部):

Inputted by (清算部) :

Checked by (清算部) :

Approved by :


